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Open Huis: dinsdag 23 maart 2021 

Zonneweide Werkhoven – Friso Huizinga (LC Energy) 

 

Geachte Raadsleden, 

 

Dank voor deze mogelijkheid. Mijn naam is Friso Huizinga, project ontwikkelaar bij LC Energy en 

initiatiefnemer van de Zonneweide Werkhoven. Op donderdag 9 juli 2020 stond ik ook voor u om dit 

nieuwe initiatief toe te lichten, derhalve zal er enige herhaling zitten in mijn bijdrage van vanavond.  

 

1. Achtergrond 

Zoals bekend heeft LC Enery in april 2019 een vergunningsaanvraag ingediend voor een zonnepark 

van 25 hectare. Op 5 maart 2020 is deze vergunningaanvraag geweigerd, met name vanwege de 

omvang en de relatie tot de Vlowijker Zonneweide van 15 hectare.  

Dit was voor ons bedrijf een grote tegenslag, echter hebben we besloten niet in de slachtoffer rol te 

gaan staan, maar om juist de scherven op te vegen en met een volledig nieuwe blik terug te gaan naar 

de tekentafel.  

 

2. Nieuw plan van 15 hectare 

We hebben ons hierbij sterk laten inspireren door het alternatieve plan dat vanuit enkele omwonenden 

is aangereikt op 3 maart 2020. Waar het eerder niet mogelijk was om te verkleinen naar 15 hectare, 

hebben we nu aantal afspraken fundamenteel gewijzigd. Zo wordt er minder grond gehuurd van de land 

eigenaren en gaan wij minder kabels afnemen bij de netbeheerder.  

 

De belangrijkste afspraak voor 50% mede eigenaarschap met de Energie Cooperatie Bunnik hebben 

wij gestand gedaan. Ook de afspraak m.b.t. het agrarisch beheer binnen het hekwerk van de 

zonneweide houden wij in stand. 

 

Bij de tot stand koming van het ontwerp voor de Zonneweide Werkhoven hebben wij zoveel mogelijk 

rekening gehouden met de belangen van omwonenden, grondeigenaren, Provincie Utrecht, het 

gemeentelijk beleid, maar ook binnen de kaders van een financieel haalbaar plan, maar waarbij wij nog 

wel significant kunnen bijdragen aan de klimaat ambitie van de gemeente Bunnik.  

 

I.v.m. Covid-19 is er het afgelopen jaar vooral telefonisch en per email contact geweest met 

omwonenden en belanghebbenden. Maar gelukkig hebben we, samen met de Energie Cooperatie 

Bunnik, op 2 juni nog een bewonersavond kunnen organiseren in de Beug. Over het algemeen wordt 

het verkleinde plan beter ervaren dan het eerdere plan. Het is minder groen, maar er wordt aan alle 

kanten enkele 100en meters meer afstand gehouden.  
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3. Gemengde strakke haag 

Sinds het Open Huis van 9 juli 2020 is het stakeholder proces doorgegaan. In principe is er maar één 

wijziging doorgevoerd en dat betreft de toevoeging van een gemengde strakke rondom de zonneweide 

waar dat eerder nog niet het geval was. Dat betekent dat er buiten het hekwerk, naast bestaande 

landschappelijke elementen, een strakke haag wordt geplaatst (van ca. 2,0m breed en ca. 2,0m hoog) 

met veldesdoorn (67%) en liguster (33%). Daarbij wordt liguster aan de binnenzijde geplaatst en de 

veldesdoorn aan de buitenzijde. Daarmee blijft de haag wintergroen aan de binnenzijde, maar varieert 

de buitenzijde wel mee met de seizoenen. Omwonenden hebben schriftelijk akkoord gegeven op deze 

strakke haag. Daarnaast is dit voorstel ook goedgekeurd door de landschapscoordinator van de 

gemeente. Vervolgens is dit aangepaste ontwerp opnieuw toegezonden aan de Provincie en ook zij 

heeft nu akkoord gegeven op dit plan. 

 

4. Tot slot 

Wij hebben het oordeel van 5 maart 2020 serieus genomen. We hebben het stakeholder proces verder 

voortgezet en hebben ons uiterste best gedaan om te komen tot een nieuw ontwerp van 15 hectare. De 

procedure hierbij is met maximale zorgvuldigheid doorlopen.   

 

Voor u ligt nu een plan dat: 

1. voldoet aan het gemeentelijk beleid; 

2. voldoet aan het Provinciaal beleid; 

3. waar de landschapscoordinator zich in kan vinden; 

4. voor omwonenden acceptabel is; 

5. een getekende overeenkomst met de Energie Cooperatie Bunnik bevat om 50% lokaal 

eigendom mogelijk te maken; 

6. voor 15 hectare bijdraagt aan de klimaat ambitie van de gemeente Bunnik. 

 

Ik hoop dat de Raad dit erkent en dit plan op haar eigen meriten wil beoordelen zodat het geheel ter 

inzage kan worden gelegd. 

 

Hartelijk dank voor uw tijd, 

 

Friso Huizinga 

LC Energy 

 

 


